
Protokół Nr  34/2016 

z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 5 lipca 2016 r. 
 

Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji – Wł. Stec stwierdzając 

quorum na podstawie listy obecności  (lista obecności w załączeniu). 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 15.05. 
 

Członkowie Komisji Budżetu obradowali według zaproponowanego porządku obrad 

(w załączeniu):  
 

Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 

1. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

   

1) zmieniająca uchwałę w sprawie  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 

 uchwalenia budżetu Gminy Ostro- kiem głosów: 9 – za, przy braku głosów  

 wiec Świętokrzyski na 2016 r. (pro-  przeciwnych i wstrzymujących się – pozyty- 

 jekt uchwały w załączeniu) wnie zaopiniowanie w/w projekt uchwały. 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie  Skarbnik Miasta – E. Pichór zwróciła się 

 Wieloletniej Prognozy Finansowej  do radnych o wymianę załącznika nr 1 do 

 Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na  projektu uchwały (w załączeniu do protoko- 

 lata 2016 – 2023 (projekt uchwały łu), który zawiera aktualne dane, w poprzed-  

 w załączeniu).  niej wersji wkradły się niewielkie błędy. 

   

  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 

  kiem głosów: 9 – za, przy braku głosów  

  przeciwnych i wstrzymujących się – pozyty- 

  wnie zaopiniowanie w/w projekt uchwały. 

3) uchwalenia „Regulaminu utrzymania  Wiceprezydent M. Dębniak – tytułem wstę- 

 czystości i porządku na terenie  pu do przedłożonego pakietu uchwał doty- 

 Gminy Ostrowiec Świętokrzyski” czących gospodarowania odpadami – poin- 

 (projekt uchwały w załączeniu).  formowała radnych, że zmiana ustawy spo- 

  wodowała, że wszystkie dotychczas obowią- 

  zujące uchwały  z dniem 1 sierpnia 2016 r.  

  tracą moc. Zmiany w uchwałach generalnie 

  polegają na zastosowaniu innej podstawy  

  prawnej oraz na użyciu bardziej precyzyj- 

  nych sformułowań i poprawnej polszczyź- 

  nie. Nowością w projekcie uchwały o dekla- 

  racji jest wprowadzenie pola dotyczącego  

  odpadów biodegradowalnych.  

  Radny M.Giemza zapytał o kompostowniki, 

  na jakiej zasadzie będą one usytuowane.  

  Wiceprezydent Miasta - M. Dębniak przyto- 

  czyła dawny zapis § 20 regulaminu, tu zmia- 



Protokół_Nr_34_05_07_2016_KB 

2 
 

  na polega na użyciu pojęcia „bioodpady po- 

  chodzenia roślinnego”. 

  Kierownik Referatu ds. Gospodarki Odpada- 

  mi Komunalnymi Wydziału Środowiska –  

  P. Bajerczak wyjaśnił, że zasady sytuowania  

  kompostowników określone są w rozporzą-  

  dzeniu, które dokładnie precyzuje, w jakiej  

  odległości od domostw czy granicy działki  

  powinny się one znajdować. Natomiast jeśli  

  sąsiedzi uzgodnią inne warunki, to takie  

  odstępstwa są honorowane.  

  Radny M. Giemza zapytał również o wypro- 

  wadzanie psów bez kagańca, szczególnie ras 

  niebezpiecznych. 

  Kierownik P.Bajerczak wyjaśnił, że jeśli za- 

  kazy te zostały już określone w innym akcie 

  prawa, to tych zapisów nie powiela się.  

  Radny A. Pałka nawiązał do kwestii kompo- 

  stownika i zapytał, czy są w tym względzie  

  jakieś inne ograniczenia. 

  Kierownik P.Bajerczak wyjaśnił, że nie jest 

  określone, jak taki kompostownik powinien 

  wyglądać.  

   

  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 

  kiem głosów: 9 – za, przy braku głosów  

  przeciwnych i wstrzymujących się – pozyty- 

  wnie zaopiniowanie w/w projekt uchwały. 

4) ustalenia szczegółowego sposobu  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 

 i zakresu świadczenia usług w zakre- kiem głosów: 9 – za, przy braku głosów  

 sie odbierania odpadów komunalnych  przeciwnych i wstrzymujących się – pozyty- 

 od właścicieli nieruchomości, na któ- wnie zaopiniowanie w/w projekt uchwały. 

 rych zamieszkują mieszkańcy i zago-  

 spodarowania tych odpadów, w za-  

 mian za uiszczoną przez właściciela   

 nieruchomości opłatę za gospodaro-  

 wanie odpadami komunalnymi (pro-  

 jekt uchwały w załączeniu).  

5) terminu, częstotliwości i trybu uisz- W dyskusji nad projektem uchwały radny 

 czania opłaty za gospodarowanie  A.Pałka zapytał, skąd się wzięło 60 dcm
3
 

 odpadami komunalnymi (projekt uch- wytwarzanych odpadów  na osobę? 

 wały w załączeniu). Wiceprezydent Miasta - M. Dębniak poin- 

  formowała, że wprowadzane zmiany narzu- 

  ciła ustawa. Ze strony gminy nie ma żadnych 

  zmian. Jeśli chodzi o ilość odpadów, została  
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  ona sprecyzowana na podstawie ilości wyt- 

  warzanych odpadów. Trzeba zauważyć, że  

  w miesiącach letnich tych odpadów segrego- 

  wanych jest więcej.  

   

  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 

  kiem głosów: 9 – za, przy braku głosów  

  przeciwnych i wstrzymujących się – pozyty- 

  wnie zaopiniowanie w/w projekt uchwały. 

6) wzoru deklaracji o wysokości opłaty  Przewodniczący Komisji – Wł. Stec poinfor- 

 za gospodarowanie odpadami komu- mował, że do wglądu jest załącznik nr 2 do 

 nalnymi składanej przez właściciela  w/w projekt uchwały (wersja XML). 

 nieruchomości położonej na terenie   

 Gminy Ostrowiec Świętokrzyski oraz  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 

 warunków i trybu składania deklara- kiem głosów: 9 – za, przy braku głosów  

 cji za pomocą środków komunikacji  przeciwnych i wstrzymujących się – pozyty- 

 elektronicznej wnie zaopiniowanie w/w projekt uchwały. 

7) zmiany uchwały w sprawie ustalenia  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 

 stawek dotacji przedmiotowych dla  kiem głosów: 9 – za, przy braku głosów  

 gminnego zakładu budżetowego –  przeciwnych i wstrzymujących się – pozyty- 

 Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu  wnie zaopiniowanie w/w projekt uchwały. 

 Świętokrzyskim  

 

Termin następnego posiedzenia:  

 

Posiedzenie Komisji Budżetu zakończyło się o godz. 15.23. 

 

 

Protokołowała:           Przewodniczył: 

 

        Przewodniczący Komisji Budżetu 

 

Marta Kamińska                   Włodzimierz Stec 

 

          
 


